
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 3. 4. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, MgA. Lucie Abou, prof. Petr Oslzlý, Ing. Ivana 

Oulehlová, doc. Silva Macková, Bc. Sylva Tománková, MgA. Ondřej Vodička, 
Mgr. Aleš Záboj,  

 
I.    Chod fakulty: 

 MgA. Drozd informoval o průběhu podání grantů v oblasti vědy a výzkumu GAČR                    
(3 postdoktorské a  1 standardní). 

 Senát se na svém zasedání (koná se dne 3. dubna 2006 ve 13.30 hod.) vyjádří k Výroční 
zprávě (VZ) DIFA JAMU za rok 2005 a předá děkanovi požadavky ke zpracování 
Dlouhodobého záměru (DZ) DIFA na období 2006 – 2010 (podkladem je DZ JAMU). 

 Děkan a MgA. Abou informovali o prozatímní odezvě z divadel ke Katalogu absolventů 
za rok 2005/2006. 

 Dne 28. dubna 2006 proběhne zasedání Umělecké rady DIFA, kde se projedná VZ DIFA 
JAMU za rok 2005 a DZ. Zároveň proběhne habilitace J. Janěkové a W. Spitzbardta. 

 

II. Studijní záležitosti: 
 referentka studijního oddělení Ing. Oulehlová informovala o počtu přihlášených do 

navazujícího magisterského studia, k 3. dubnu 2006 je to 19 přihlášených, očekávají se 
ještě přihlášky odeslané poštou a s datem podání v termínu (31. března 2006). 

 Ing. Oulehlová také informovala, že 3 studenti 4. ročníku MH, 1 student 4. ročníku H a 1 
student V. ročníku R stále neodevzdali zadání DP. V nejbližší době budou vedoucí 
ateliérů vyzváni k urychlené nápravě. 

 Prof. Z. Mikotová požádala zpětně o příspěvek na cestovné pro studenty VDN na výstavu 
„Děti ticha“ v Bratislavě. Této žádosti kolegium vyhovělo s upozorněním, že v budoucnu 
je třeba žádat (pedagogové i studenti) před uskutečněním cesty. 

 

III.  Zahraniční záležitosti: 
 Bc. Tománková informovala o pozvání na festival „Pódium“ v květnu 2006 do Moskvy. 

KD rozhodne na příštím zasedání, která inscenace by mohla DIFA na festivalu 
reprezentovat.  

 Děkan DIFA informoval o definitivní verzi programu Setkání/Encouner 2006 (včetně 
změn v off-programu). 

 MgA. Drozd informoval o své cestě do Edingburghu: QMUC hodlá DIFA pozvat na jejich 
divadelní festival (po otevření jejich divadla v letošním kalendářním roce). Dále 
informoval o možnostech spolupráce s Royal Scottish Academy of Music and Drama 
v Glasgow, a sice v rámci výměny studentů. V příštím ak. roce navštíví DIFA 2 
pedagogové z RSAMD a budou monitorovat možnosti studia na DIFA pro své studenty. 

 MgA. Drozd také předá Bc. Tománkové kontakt na Newcastle University (již 
spolupracuje s DAMU), v úvahu připadá minimálně výměna pedagogů.  

 Bc. Tománková informovala o zájmu o studium na DIFA ze zahraničí, a to z Litvy a 
Lotyšska. Zájemce Bc. Tománková uvědomí, aby zaslali konkrétní nabídku. 

 Ateliér VDN byl požádán, aby v rámci festivalu Mezinárodního dětského domu Bibiana 
v Bratislavě vedl dílnu žonglování a zahrál představení „Tom Kiks“. Dále byl ateliér VDN 



pozván do Švédska (Stockholm, Clown and Mime Dept. TYST Teatre) v červnu 2006, 
kde rovněž povede dílnu a bude pracovat s Neslyšícími. Výjezdu se zúčastní prof. 
Mikotová, MgA. Vrbová, PhDr. Broulíková. Bc. Tománková ověří náklady za cestovné. 

 Děkan DIFA informoval o prezentaci studentů DIFA na festivalu v Lodži s inscenací 
Akvabely. 

 
IV.  Různé: 

 Rodrigo Moráles předložil návrh náplně studia možného nového oboru Mediální studia, 
jako nadstavbu (magisterskou) ke studiu JT. Děkan tento návrh začne diskutovat se 
zainteresovanými pedagogy a ateliéry. 

 
zapsala L. Abou 


